

Mødereferat - Rårup og Omegns Lokalråd

Emne: Lokalrådsmøde	Side: 1	
Sted: RGIF Klublokale	Dato: 16.2.2017	Kl: 19.00

Deltagere	Kopi til:
Flemming, Kristian, Jan, Henrik, Nick og Per	
Afbud:	Udarbejdet af/Dato:
Andre:	PUN/16.2.2017

Næste møde		
Sted: RGIF Klublokale	Dato: 15. MAR 2017	Kl: 1900

Dagsorden/referat.

1. Godkendelse af referat

Godkendt

2. Rårup Hallens Kultur- og Fritidshus

Intet nyt. Flemming orienterede om status.

3. Skiltning, kortlægning og markedsføring af byggegrunde

Specielt skiltene mangler – Flemming har rykket kommunen igen.

4. Fortov på Lillebæksvej til skolen

Evt. trampesti fra Bakkedalsvej til læreboligerne i forlængelse af fortov på Bakkedalsvej.

Henrik orienterede om status. Der tages kontakt til AJ. Herefter kommunen.

5. Projekt Info Skilte

Kristian orienterede. 15 skilte er indkøbt. Altansmeden er i gang med produktion af beslag mv.

Flemming orienterede om status på ændring af økonomien fra Kommunen. Projekt igen sendt til Susanne Ernst, der er givet mundtligt tilsagn. Flemming rykker.

6. QR koder og ROL skilt til bænke

Henrik orienterede om status, en del er nu ude. Der arbejdes videre.

Kristian bestiller rustfri skilt med ROL tekst.

1 stk. bænk sættes på Hovmarksvej ved Alex og Pia, Jan kører ud

1 stk. bænk sættes ud til Jens Ove Lykkeberg. Jan kører ud.

Bænken "Jettestuen" skal evt. flyttes til selve jettestuen.

"Posetur" planlægges

7. Bypedel

Flemming undersøger muligheder for en afløser.

8. Opfølgning på mulige ejendomme til nedrivning i Rårup

Status jf. mail fra kommunen. ROL melder ind til Kommunen om evt. emner til den store pulje.

9. Befolkningstilvækst i Rårup skoledistrikt

Den positive udvikling blev noteret.

Mail af 2. januar velkomstpakke mv. Hedenstedernes Magasin.

10. Projekt Stisystem

Ingen møder er planlagt endnu. Sten Christoffersen fra Kommunen. Henrik er på sagen.

Mødereferat - Rårup og Omegns Lokalråd

Emne: Lokalrådsmøde	Side: 2	
Sted: RGIF Klublokale	Dato: 16.2.2017	Kl: 19.00

11. Henvendelse til lokalrådet

SF vil gerne deltage på et møde, ca. halv time. – Svar: ikke kun SF; men samlet partidebat. Per svarer.

12. Henvendelse fra Bibliotekerne

Jf. mail af 20. januar. Per svarer.

13. Nyhedsbrevet

Form ok, vi fortsætter.

14. Nyt fra Landdistriktsrådet

Jf. mail 2. februar. Bl.a. nyt om puljer mv.
Indholdet blev drøftet.

15. Henvendelse fra Georg Engel-Hedager

Ansøgning til Kommunen jf. brev. ROL blokerer ikke.

16. Messe, Det gode liv på Juelsminde Halvøen 1. og 2. april 2017

Kristian orienterede om målgruppe, markedsføring, standpladser osv.
ROL gør en indsats i uge 8 for at rekruttere 5 stande. ROL deltager.
BGI, Børnehuset, Skolen, 2 x sognegårde, Louise Trane, RGIF, Spejderne
Kristian giver besked til arrangør.

17. Generalforsamling

Onsdag den 22. marts kl. 19.30, Råruphallens Cafeteria. Dagsorden jf. vedtægterne

18. Næste møde: Onsdag den 15. marts kl. 19.00. Klubhuset.

19. Evt.

- Skt. Hans 2017 blev drøftet. Bl.a. placering og skiltning.

Slut 21:45